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علی اصغر درویش|  محمدجواد محمدی، زننده یکی 
از 3گل فولاد به شمس آذر بود. این گل، نخستین گل این 
مهاجم در این فصل بود. محمدی که قبول دارد این فصل 
مهاجمان خیلی در زدن گل موفــق نبوده اند، می گوید 
در زمین وظایــف دیگری هم غیــر از گل زدن دارد و در 
هفته های گذشته ســعی کرده آن وظایف را به بهترین 
نحو انجام بدهد. محمدی اعتراف می کند بیشتر به خاطر 
کار کردن با یحیی گل محمدی پیشــنهاد خوزستانی ها 

را قبول کرده.

   پیروزی پرگل مقابل شمس آذر دلچسب 
بود؟

نتیجه خیلــی خوبی برای فولاد بــود، به خصوص بعد از 
شکست مقابل اســتقلال. البته که کار مقابل شمس آذر 
خیلی سخت بود. شکست ما به استقلال هم دلیل داشت؛ 
ما نزدیک به 27-26روز از مســابقات دور بودیم؛ درست 
برخلاف استقلال که هر 5روز یک بار بازی کرده بود. این 
موضوع صددرصد به ما ضربه زد. همه بازیکنان تیم ما تا 
نیم ساعت اول بازی با اســتقلال، اصلا در شرایط مسابقه 

نبودند.

   فولاد که فصل گذشته در آستانه سقوط 
قرار گرفته بود، این فصل در جمع مدعیان است. 

چه دلیلی باعث شده فولاد به این جایگاه برسد؟
دلیل اصلی حضور آقا یحیی در این باشگاه است. در مقایسه 
با فصل قبل، فولاد این فصل تا هفته دوازدهم 11 امتیاز 
بیشتر کسب کرده و همین آمار نشانگر عملکرد خوب آقای 

گل محمدی در این تیم است.

   با مربیان زیادی در لیگ برتر 
کار کرده ای. یحیی گل محمدی نســبت 
به ســایر مربیان دیگر لیگ برتر ویژگی 

منحصر به فردی دارد؟
آقا یحیی در هر تیمی که بوده عملکرد خوبی داشته 
و جام های زیادی به دست آورده است. چیزی که او را 
با ســایر مربیان متمایز می کند، ذهن برنده این مربی 
است و غیر از مســائل فنی که کاملا خودش را ثابت 
کرده، از لحاظ روحی و روانی تأثیر فوق العاده ای روی 

بازیکنان دارد.

   طلسم را شکستی و نخستین گل 
فصل خودت را در لیگ برتر به ثمر رساندی. 

چرا دیر شروع کردی؟
گل زدن برای هر بازیکنی از مهاجم تا گلر، لذتبخش 
است. هفته های گذشته موقعیت های خوبی داشتم 
اما متأســفانه کم دقتی کردم و کمی هم بدشانس 

بودم.

   تا قبل از هفتــه دوازدهم به عنوان 
مهاجم گل نزده بودی ولی در ترکیب اصلی قرار 

می گرفتی. به نظر می رسد یحیی گل محمدی اعتقاد 
ویژه ای به تو دارد.

درست اســت که همه از مهاجمان تیم انتظار گل دارند 
ولی برای من اولویت انجام وظیفه ای است که کادر فنی 
می خواهد و سعی می کنم آن خواسته ها را مو به مو انجام 
دهم. این فصل دلیل اصلی من برای حضور در فولاد کار 
کردن با آقا یحیی بود چون عاشق سبک و شخصیت این 

مربی هستم.

   تا هفته دوازدهم بیشترین گلی که یک 
بازیکن در لیگ زده، 5گل بوده. کم نیست؟ 

اتفاقا به این موضوع فکر می کنــم و این را هم باید درنظر 
داشت که بازیکنان 5-4گله، چند گل را هم از روی نقطه 
پنالتی زده اند و این موضوع خیلی نگران کننده است. واقعا 
نمی دانم دلیل کجاست ولی می توانم بگویم امسال سال 

مهاجمان نیست.

   با همه این صحبت ها فکر می کنی چند 
گل دیگر برای فولاد می زنی؟

فصل گذشته 8گل زدم و می خواهم بیشتر از فصل گذشته 
گل بزنم.

   هم مقابل پرسپولیس بازی کردی و هم 
اســتقلال. 2تیم پرطرفدار فوتبال ایران را چطور 

دیدی؟
در بازی با پرسپولیس کمترین نتیجه برای فولاد، مساوی 
بود نه باخت، چون مسعود ریگی در ابتدای نیمه نخست با 
استوک به سر ساسان انصاری زد و باید اخراج می شد اما 
این اتفاق نیفتاد. در بازی با اســتقلال هم که گفتم ما در 
شرایط بازی قرار نداشتیم. با احترام به پرسپولیس فعلی، 
به نظر من این تیم نسبت به پرســپولیس فصل گذشته 
ضعیف تر شده است. پرســپولیس فصل گذشته خیلی 
تیم سرسختی بود و باید با دوندگی بالا جلوی آنها بازی 
می کردم و فضای کمتری داشتم. این فصل پرسپولیس و 

استقلال در یک حد هستند.

   کدام تیم را شــانس اصلی قهرمانی 
می بینی؟

یک مدعی اصلــی وجود ندارد و 5-4تیــم بالای جدول 
مدعی اصلی هستند و هیچ کدام برتری خاصی نسبت به 
هم ندارند. از بین آنها هرتیمی که باهوش تر باشد، می تواند 

قهرمان لیگ برتر شود.

   هفته بعــد با چادرملو بــازی دارید. 
می توانید در خانه این تیم را شکست بدهید؟

چادرملو تیم سختکوش و یکدســتی است ولی ما قطعا 
برای برد به زمین می رویم. مقابل اســتقلال شــرمنده 
هواداران شــدیم، قطعا در بازی با چادرملو با تمام وجود 
بازی می کنیم و ان شاءالله بازی را می بریم و برد را تقدیم 

هواداران می کنیم.

نكته بازی

سروش تراز
سروش رفیعی همیشه یک بازیکن باشخصیت و دوست داشتنی بوده 
که محبوبیت زیادی هم بین هواداران داشته است. با این حال او طی 
یکی دو فصل اخیر با افت کیفی مواجه بود که این مسئله، انتقادات 
زیادی را هم علیه شماره7سرخپوشان به همراه آورد. کار به جایی 
رســید که رفیعی حتی برای منتقدان خط و نشان هم کشید و به 
نوعی بین دو طرف تنش به وجود آمد. بعد از این اتفاقات، ســروش 
برای 3-2بازی نیمکت نشین شد و نسخه ای که حالا و در بازگشت 
به میادین از او دیده می  شود، قشنگ همان چیزی است که هواداران 
هم دوست دارند؛ یک بازیکن خلاق که برخلاف گذشته کار اضافی 
چندانی انجام نمی دهد و با تمرکز بالا در حال تنظیم نبض بازی به 
سود پرسپولیس است. البته که غیراز تلنگر نیمکت نشینی، اضافه 
شدن یک هافبک به خط میانی و جلوتر رفتن رفیعی هم به او کمک 
کرده است. فقط اگر از تعداد خطاهای اضافی رفیعی هم کم می شد، 

دیگر احدالناسی نمی توانست از این بازیکن انتقاد کند. همین!

از پشت در تا تسخیر سکوها
اگر در این چند روز یک نگاه کلی به فضــای هواداری فوتبال ایران 
انداخته باشید، احتمالا شما هم معتقد خواهید شد که افکار عمومی 
از اجرایی شدن حکم منع حضور آقایان در بازی سپاهان و پرسپولیس 
استقبال کرده اند و کاملا زنانه شدن فضای ورزشگاه نقش جهان برای 
این مسابقه را پذیرفته اند؛ اتفاقی که در بازی برگشت 2تیم، در تهران 
هم تکرار خواهد شــد. این، جزو معدود احکام مترقی و قابل دفاع 
کمیته انضباطی در سال های اخیر بود، حکمی که برای یک بار هم 
که شده، به جای پر کردن جیب فدراسیون، یک اتفاق فرهنگی را 
رقم زد. هر چه هست، حالا بانوان هوادار فوتبال که تا 3-2سال پیش 
همیشه پشت در بودند و حق حضور روی سکوها را پیدا نمی کردند، 
می توانند کل سکوهای استادیوم را در مهم ترین بازی هفته تسخیر 
کنند. اگرچه دیر و کم، اما واقعا پیشرفت بزرگ و اتفاق زیبایی است.

یاسین، بیشتر از گاریدو مؤثر است
ابلاغ قانون افزایش بازیکنان حاضــر روی نیمکت در تیم های لیگ 
برتری، به یاسین ســلمانی فرصت داد در بازی با ملوان در فهرست 
پرســپولیس قرار بگیرد و حتی دقایقی هم به میــدان برود. به این 
ترتیب این بازیکن بار دیگر در میدان دید کارشناســان قرار گرفت و 
اظهارنظرهایی هم در مورد او انجام شد. به عنوان مثال جواد منافی، 
پیشکسوت پرســپولیس گفته :»گاریدو باید مانع از نابودی یاسین 
شود.« حتما مربی می تواند در چنین فرایندی نقش داشته باشد، اما 
حقیقتا مسئولیت اصلی با خود بازیکن است. فوتبالیست اگر بخواهد 
جلو برود و رشد کند، واقعا شاید هیچ کس حریف او نشود، اما اگر کار 
را ول کند و اســتعدادش را جدی نگیرد، آنچلوتــی و گواردیولا هم 
نمی توانند به دادش برسند. یاسین سلمانی در این مدت نشان داده از 
دسته دوم است و محرم نویدکیا و ژوزه مورایس هم نتوانستند کمکش 

کنند. اول خود او باید بخواهد بلند شود تا بعد بقیه دستش را بگیرند.

به خاطر 3بازی دیگر صدرنشینیم 
آقایحیی 
به فولاد 

آمدم 
محمدجواد محمدی ذهن 
برنده سرمربی تیم را دلیل 

تغییر جایگاه فولاد این 
فصل  در مقایسه با فولاد 

فصل پیش می داند 

علی اصغر اعرابی، بعد از 2گلی که به شمس آذر زد، حالا وعده 
پیروزی های بعدی فولادخوزستان در لیگ را می دهد 

امیرحسین اعظمی|   پیروزی 3 بر صفر 
فولاد مقابل شــمس آذر، تا حدودی 
تلخی شکست هفته پیش این تیم 
مقابل استقلال را کم و حتی بازیکنان 
این تیم را امیدوار کرده که در کورس 
قهرمانی باشند. 2گل از 3گل این بازی 
را علی اصغر اعرابی، وینگر فولاد به 
ثمر رساند. اعرابی مدعی است فولاد 
با پیروزی در 3بازی خانگی پیش رو 
می تواند به صدر جدول هم برسد. با 
اعرابی درباره فولاد، وضعیت خودش 

و لیگ صحبت کرده ایم.
 

   بازی با شمس آذر چطور بود؟
بازی سختی بود چون ما با تیم خوبی 
بازی کردیم. در نیمه اول بازی وزش 
باد علیه ما بود و همین موضوع کارمان 
را سخت کرد ولی در نیمه دوم باد قطع 
شد. درمجموع ما فوتبال خوبی را به 
نمایش گذاشتیم و مستحق برد بودیم 
و خوشحالم که باخت به استقلال را با 

این پیروزی جبران کردیم.
 

   باخت 2 بــر صفر مقابل 
اســتقلال کمی عجیب بــود، این 

شکست دلیل خاصی داشت؟ 
متأســفانه آن بازی روز بد ما بود. 
تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته 
و آماده بازی بودیم ولی در روز بازی 
نمایش خوبی نداشــتیم. توجیه و 
بهانه ای برای این باخت وجود ندارد 
و باید قبول کنیم که هیچ کدام از ما 

عملکرد خوبی نداشتیم.
 

   در بازی با شمس آذر 2گل 
زدی. در این مورد صحبت می کنی؟

خوشحالم که در این بازی توانستم 
2گل از 3گل تیمم را بزنم ولی چیزی 

که بیش از همه اهمیت داشت، این بود 
که تیم به پیروزی برسد. امیدوارم در 
بازی های بعد هم بازیکن مؤثری برای 

فولاد باشم.
 

   از عملکردت در این فصل 
راضی هستی؟

نه، نیستم. قبل از شروع فصل پروسه 
جدایی من از ســپاهان زمان برد و 
در هفته دوم به فولاد اضافه شدم و 
تمرینات پیش فصل را هم از دست 
دادم. اگر اشتباه نکنم این چهارمین 
بازی ای بود که در ترکیب ثابت قرار 
می گرفتم و چند بازی را هم به دلیل 
مصدومیت از دست دادم. امیدوارم 
از این به بعد همه  چیز خوب پیش برود 
و دوست دارم خیلی بیشتر از این به 
تیم کمک کنم و همیشه در بهترین 

شرایط باشم.
 

   فولاد می تواند در کورس 
قهرمانی باشد، با 4تیم مدعی تفاوت 

دارید؟ 
چرا که نه، ما هم می توانیم در کورس 
باشیم. درست است تفاوت هایی با 
4مدعی اصلی داریم و نباید فشــار 
خاصی روی فولاد خوزستان وجود 
داشته باشد، این هم درست است که 
ما در خیلی از زمینه ها قابل قیاس با 
آنها نیستیم ولی فولاد هم بازیکنان 
خوبی دارد. از طرف دیگر باشگاه ما 
سابقه قهرمانی در لیگ برتر را دارد 
و الان از امکانات خوبــی هم بهره 
می برد. این را هم درنظر بگیرید که 
یحیی گل محمدی هدایت تیم ما را 
برعهده دارد؛ مربــی ای که چندبار 
به عنوان سرمربی، قهرمان لیگ برتر 

و جام حذفی شده است.

   3بازی بعدی فولاد در اهواز برگزار می شود و می توانید 
خوب امتیاز جمع کنید.

این فرصت خوبی است تا مقابل ملوان، خیبر و استقلال خوزستان بهترین نتایج 
ممکن را بگیریم و خودمان را در جدول بالا بکشیم. اگر از این 3بازی 9امتیاز 

بگیریم، می توانیم در پایان نیم فصل به رده اول یا دوم هم برسیم.
 

   کار کردن با یحیی گل محمدی چطور است؟
آقایحیی نیاز به تعریف ندارد. او تأثیر مثبتی در تیم گذاشــته و ما هم سعی 

می کنیم خواسته های او را به بهترین شکل در زمین پیاده کنیم.
 

   چه تیمی را شانس اول قهرمانی لیگ می دانی؟
نمی توان پیش بینی کرد. بازی ها سخت هستند و فاصله تیم ها هم نزدیک است.

 
   کیفیت فنی لیگ چطور است؟

آمار همه  چیز را نشان می دهد و مردم هم می توانند کیفیت لیگ ما را با کیفیت 
لیگ های عربستان، امارات و قطر که با آنها همسایه هستیم مقایسه کنند. باید 

ببینیم که آنها چقدر پیشرفت کرده اند و ما کجا هستیم.
 

   پس معتقدی کیفیت لیگ بالا نیست؟
شما امکانات فوتبال ما را با کشــورهای عربی مقایسه کنید.  فوتبال ما مشکل 
استادیوم و زمین تمرین دارد، کیفیت زمین ها هم اصلا خوب نیست. در لیگ 
امسال مصدوم زیاد داریم، چون زمین ها اصلا شرایط خوبی ندارند. وقتی امکانات 

نباشد نمی توان پیشرفت کرد. ما بازیکنان مدام استرس زمین چمن را داریم.

استرس زمین چمن را داریم

امروز در ورزشگاه شهدای شهرقدس و در چارچوب هفته دوازدهم 
رقابت های لیگ برتر ایران، تیم استقلال میزبان گل گهر سیرجان 
است. اســتقلال به تازگی از بحران خارج شده و 2بازی متوالی را 
برده اما گل گهر شرایطی معکوس دارد و طی 4بازی اخیرش نه برد 
داشته و نه حتی موفق به گلزنی شده است. تیم مهدی تارتار در 
جدی ترین بحران فصل خودش گرفتار است و درست در همین 
اوضاع باید با تیمی بازی کند که تــازه گردوخاک بحران را از تن 

خودش تکانده است.

  عجله برای رسیدن به صدر
دوازدهمین بــازی اســتقلال در لیگ برتر این فصــل در حالی 
برگزار می شود که این تیم نتوانســته تعداد بردهایش را حتی به 
50درصد تعداد بازی هایش برساند. اســتقلال در حالی تحویل 
پیتسو موسیمانه شد که فقط 2برد در لیگ برتر داشت و سرمربی 
اهل آفریقای جنوبی نیز با  اینکه تیم را از بحران خارج کرده، فقط 
2برد داشــته  تا حالا آبی ها با 4برد از 11مسابقه به  کار خودشان 
در این مســابقات ادامه بدهند. با نتایجی که ایــن تیم اخیرا در 
لیگ و آسیا گرفته، هواداران بســیار امیدوار شده اند تا در همین 
بازی های باقیمانده از نیم فصل اول، تیمشان را با چند برد متوالی 
در جمع بالانشین های جدول ببینند. استقلال شاید حالا حالاها 
شرایط رسیدن به 3تیم صدرنشــین را پیدا نکند اما رسیدن به 
رتبه چهارم و تعقیب سایر تیم های مدعی از نزدیک ترین فاصله، 
کاری است که از ارتش موسیمانه برمی آید. گل گهر با 13امتیاز 
یک رتبه پایین تر از استقلال در پله یازدهم جدول نشسته است. 

این تیم شــروع خوبی در ابتدای 
فصل بیســت وچهارم داشت اما در 

ادامه افت کرد و حــالا کاملا از جمع 
صدرنشین ها دور شده است.

  1700روز در حسرت بردن استقلال
نگاهی به آمار و ارقام ادوار لیگ برتر و جام حذفی نشــان 
می دهد که اســتقلال در تقابل هایش با گل گهر همیشه 
دست بالا را نســبت به این تیم داشته است. آبی پوشان 
موفق شده اند آماری خیره کننده را از خود مقابل حریف 

سیرجانی به جای بگذارند؛ طوری که در 10مسابقه 
از 12دیدار 2تیم، اســتقلال تیم برنده مسابقه بوده 
است. استقلالی ها بیشتر از 1700روز است که طعم 
شکســت مقابل گل گهر را نچشــیده اند و در طول 

9رویارویی اخیرشــان با تیم سیرجانی توانسته اند 8بار 
پیروز شوند. برترین گلزنان استقلال در بازی با گل گهر هم کوین 
یامگا و وریا غفوری بوده اند که به ترتیب 5گل و 3گل مقابل این 
تیم به ثمر رسانده اند. گل گهر دقیقا 4سال و 9ماه و 17روز است 
که طعم پیروزی مقابل استقلال را نچشــیده  است. نخستین و 
آخرین برد گل گهر مقابل استقلال در دور برگشت لیگ نوزدهم 
اتفاق افتاد که سرمه ای پوشان سیرجانی در خانه با هدایت مجید 
جلالی موفق شدند اســتقلال تحت هدایت فرهاد مجیدی را با 
نتیجه یک بر صفر شکست بدهند و جالب آنکه در آن مسابقه، تنها 

کلین شیت گل گهر مقابل استقلال هم به ثبت رسید.

بحران زده و فراری از بحرانبحران زده و فراری از بحران
استقلال که تازه از بحران در آمده با بحران زده ترین تیم لیگ بازی دارد؛ با یکی از 2تیمی که در 4بازی اخیرشان هیچ بردی نداشته اند

سرمربی استقلال روز گذشته درباره این مســابقه گفت: »متأسفانه بازی هایمان 
پشت ســر هم قرار گرفته و هر چند روز یک بار بازی داریم. همین 2-3روز پیش 
بود که اینجا در خدمت شــما بودیم! به هر حال اینطور برنامه ریزی شده است. 
از طرفی ما بازی های لیگ نخبگان را هم داریم که برنامه مســابقات ما در لیگ 
را تحت الشــعاع قرار داده اســت. همچنین در جام حذفی هم بازی داشتیم.« 
موسیمانه اما امیدوارانه به این بازی نگاه کرد: »فکر می کنم با توجه به بازگشت 
مصدومان شرایط تیم در حال بهتر شدن است. اتفاق خوبی که افتاده این است 
که نســبت به بازی های قبل 2بازیکن جدید به ما اضافه شده است. رامین که 
بازی آخر را از دست داده بود برگشــته و کوشکی هم تمرینات گروهی خود را 
آغاز کرده است. زبیر هم در بازی آخر شرایط خوبی نداشت و احساس مصدومیت 
داشت و نتوانســتیم از او اســتفاده کنیم. بازیکنان کم کم دارند برمی گردند و این 
نشانه خوبی است؛ مخصوصا حالا که برنامه بازی ها اینقدر فشرده شده است.« موسیمانه 
از اینکه پای مهاجمش به گلزنی باز شده هم خوشحال بود: »خوشحالم که بلانکو بالاخره 
گل زد. منتظر بودم که یکی از مهاجمان تیم بالاخره گل بزند. منتظر گلزنی بلانکو و آرمان 
بودم. اوایل نمی دانستم از کدامشان استفاده کنم. بلانکو بازیکنی است که خیلی زحمت 
می کشد و خوشحالم که گل زد. او به لحاظ تاکتیکی خیلی به تیم کمک می کند.« او 
متذکر شد که برای آنالیز گل گهر، آخرین بازی این تیم را مقابل تراکتور دیده و آنها 

را حریفی خوب و قوی می داند: »ما به این حریف احترام می گذاریم.«

موسیمانه: چقدر بازی 
می کنیم!


